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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Rogán Antal, Miniszterelnöki Kabinetirodát vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Minek még egy volt fideszes politikus a KSH-ba? 
Talán nem elég jó adatokat "gyártottak" eddig a kormányzati politika alátámasztására?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az atlatszo.hu oldalon megjelent „Volt fideszes politikus lett a KSH új szóvivője„ című cikkben
arról  írtak,  hogy  „október  elejétől  Ozsváth  Kálmán  a  Központi  Statisztikai  Hivatal  (KSH)
szóvivője.”:

„2024.  október  2-től  Ozsváth  Kálmán  személyében  új  szóvivője  van  a  Központi  Statisztikai
Hivatalnak.  Ozsváth  Kálmán  széles  körű,  több  mint  20  éves  kommunikációs  és  szóvivői
tapasztalattal rendelkezik, szakértelmét a KSH szolgálatába állítva hatékonyan fogja támogatni az
intézmény  célkitűzéseinek  megvalósítását,  a  pontos  és  hiteles  statisztikai  adatok  közvetítését,  a
hivatal és a felhasználók közötti információáramlást.

Az új szóvivő elhivatott annak biztosításában, hogy a KSH működése és eredményei a legmagasabb
szintű szakmai normák szerint kerüljenek bemutatásra. A Központi Statisztikai Hivatal elkötelezett a
transzparencia iránt a hiteles és megbízható statisztikai szolgáltatások érdekében.” – olvasható a
Központi Statisztikai Hivatal (KSH) honlapján közzétett közleményben.

(…)

Bár a KSH közleménye semmilyen konkrétumot nem közöl az új szóvivőről, egy gyors kereséssel
rengeteg minden kiderül Ozsváth Kálmánról. A férfi ugyanis az elmúlt években közéleti pozíciókat
töltött be és rengeteget szerepelt nyilvános eseményeken, melyekről számtalan emléket megőrzött az
internet – és ő maga is lelkesen posztolt róluk a közösségi oldalán.



A legfontosabb tudnivaló a KSH előtti életéről, hogy 2010 októberétől 2024 októberéig, tehát 14
éven át önkormányzati képviselő volt Újpesten a Fidesz színeiben.

2010-ben  a  főváros  IV.  kerületének  10-es  számú  választókerületében,  egyéni  jelöltként  nyert
mandátumot  a  szavazatok  44,2  százalékát  megszerezve.  2014-ben  szintén  a  10-es
választókerületből, egyéni jelöltként jutott be a képviselőtestületbe a szavazatok 47,7 százalékával.
MSZP-es ellenfele 2010-ben a voksok 34 százalékát, 2014-ben pedig az MSZP-DK-EGYÜTT-PM
közös jelöltje a szavazatok 35,6 százalékát kapta, így Ozsváth mindkétszer simán nyert.

(…)

Ozsváth  Kálmán  az  Echo  TV  után  az  Országos  Mentőszolgálatnál  (OMSZ)  bukkant  fel
kommunikációs  munkatársként.  Valószínűleg  ez  a  tapasztalata  a  legrelevánsabb  az  új  KSH-s
megbízása szempontjából. Az archív hírek szerint azonban ez nem tartott sokáig, mert csak 2016-
ból találni róla ilyen tudósítást.

A kormánypárti  Pesti  Srácoknak adott  2021-es  interjújában azt  mondta,  hogy „ezután jött  egy
kétéves szünet, majd visszamentem önkéntes mentőgépkocsi-vezetőnek”. Az interjú évében, 2021-
ben  viszont  nem csak  önkéntes  mentősként,  hanem a  Fidesz  ifjúsági  szervezetének,  a  Fidelitas
szóvivőjeként  szerepelt  a  korabeli  hírekben.  Nyilatkozott  Márki-Zay  Péterről,  a  migrációról,
Karácsony Gergelyről és a „baloldali önkormányzatokról” is.

2023  első  felében  aztán  már  a  Drogkutató  Intézet  drogpolitikai  igazgatójaként  nyilatkozott  a
különböző kormánypárti lapokban és konferenciákon. Az év második felében pedig az intézet vezető
elemzőjeként szerepelt a fideszes hírekben.

A Drogkutató Intézetről 2021-ben írtunk: a szervezet a kormány politikai döntéseit tudománytalan
ideológiával  támogatja.  Az  intézetet  Rogán  Antal  álcivil  házipénztára,  azaz  a  Batthyány Lajos
Alapítvány harmincmillió  forintos,  végeredményben  közpénzből  származó támogatásával  hozták
létre.  Sárosi Péter,  a Jogriporter Alapítvány igazgatója korábban úgy jellemezte a Drogkutatót,
hogy egy közpénzből létrehozott fantomintézet, ami mégis több munkatárssal rendelkezik, mint az
egész nemzeti drogkoordináció.”

 

Kérdezem Önt:

Minek még egy volt fideszes politikus a KSH-ba? Talán nem elég jó adatokat "gyártottak" eddig a
kormányzati politika alátámasztására?

 

Budapest, 2024. november 10.
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